
Verslag van de vergadering van 14 februari 2024

Agenda:
1. Opening en vaststellen agenda
2. Verslag vergadering 20 december 2023
3. Mededelingen:

Warmte-transitie gemeente Woerden
Nieuwe wijkwethouder: Roy Luca
Secretaris Wijkplatform

4. Van en voor de Wijkagent
5. Themabijeenkomst: “Omzien naar elkaar”
6. Ontwikkeling Woonvisie Woerden
7. Resultaat prijsvraag Banner Tournoysveld
8. Rondvraag
9. Sluiting

1. Opening
Theo opent om 20.00 u de vergadering.
Wijkwethouder Roy Luca wordt welkom geheten. Straks zal  hij zichzelf voorstellen.
Met kennisgeving afwezig: Jeroen Schotting, Inger van Dijk van Gro Up en Esther van 
Duuren.

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2. Verslag vergadering 20 december 2023
Het is een belangrijk verslag. Er staat uitvoerig in beschreven over de renovatie van het 
winkelcentrum Tournoysveld.

Pag 1: Punt 2: Renovatie dienstencentrum: Lennart Snaak is niet aanwezig, maar Doortje 
van Laarhoven wel. Er is een bewoonster die zich zorgen over maakt over de renovatie en
zij heeft recht op een antwoord. Doortje geeft aan dat ze er het fijne niet van weet, maar 
ze heeft wel rechtstreeks contact met haar.

Pag 3: Onrust rond het winkelcentrum. Wat gaat er allemaal precies gebeuren. Theo heeft
nog een keer met Jan Klene gesproken. Jan had een suggestie, maar dat hoeven we niet 
vandaag te bespreken en het de volgende keer op de agenda zetten.
De kern is: er heerst onrust onder bewoners die in de flats wonen. We moeten in deze ver-
gadering goed van gedachten wisselen. We kunnen de onrust bij de wijkbewoners niet 
wegnemen, maar wel uitzoeken: wat kunnen we als Wijkplatform meer doen dan alleen 



maar luisteren naar wat de projectleiders allemaal van plan zijn en wat er allemaal gaat 
gebeuren. Hoe kunnen we nog meer als wijkplatform opkomen voor onze wijkbewoners. 
Besloten wordt om hier een terugkerend agendapunt van te maken.

Pag 5: Er staat een cursief gedeelte. Dit is n.a.v. commentaar van Jeroen Schotting op de 
eerder gepubliceerde notulen. Carol heeft het stukje aangepast.

Pag 6: Ballen bij het speelveld (Jan Karel). Het Wijkplatform moet daar niet het initiatief in 
nemen, maar de bewoners moeten bij de gemeente aan de bel trekken. 
Jan Karel zegt dat het niet alleen de ballen zijn, maar ook de jeugd die over alles heen 
loopt. Het punt blijft hangen, of er moet vanuit de VVE of vanuit de bewoners zelf actie 
worden ondernomen. Wij zullen dat als wijkplatform wel ondersteunen, maar we moeten 
het niet oppakken voor de bewoners.

Het verslag wordt verder goedgekeurd.

3. Mededelingen:

Warmte-transitie gemeente Woerden: 
Theo zit in de klankbordgroep van de gemeente Woerden die zich hiermee bezig houdt. 
Hoe komen we in Woerden op de langere termijn met alle woningen van het gas af ? Het 
gaat niet specifiek over de windmolens, of over zonnepanelen. 
We zouden met een pilot starten (2014) in het Schilderskwartier. Omdat het een oudere 
wijk is kunnen we flink wat ervaring opdoen wat dat voor de rest van Woerden betekent. 
Die pilot is nooit doorgegaan. 
Ongeveer 2 weken geleden is er een bijeenkomst geweest. Daar is gezegd: we willen met 
die warmtetransitie wel verder, maar dat is best nog wel heel moeizaam en moeilijk. De 
gemeente kan niet even aan het roer gaan zitten en dat allemaal gaan uitvoeren. De wo-
ningbouwvereniging en de woningeigenaren zijn verantwoordelijk voor hun eigen woning, 
dus die moeten het doen. 
Men denkt erover na om te starten in Molenvliet met een soort warmtenet in combinatie 
met de rioolzuivering die daar zit. De rioolzuivering op Barwoutswaarder levert een hele-
boel energie die nu niet benut wordt. Als je afvalwater laat zuiveren, komt er heel veel 
warmte vrij. 

Ook wordt er gedacht aan Snel & Polanen, om daar ook iets te gaan doen, maar wat pre-
cies is nog niet duidelijk. Wat gaat dat dit alles betekenen voor de rest van Woerden ? Het 
hoeft allemaal niet zo snel, kan nog wel een tijd duren, maar er moet wel over nagedacht 
worden. 
Waterstof wordt in het geheel meegenomen, maar het zijn slechts gedachtes. Op een aan-
tal plaatsen worden nieuwe gasleidingen aangelegd. Deze zijn ook geschikt voor water-
stof.
Jan Klene: misschien de volgende keer op de agenda zetten dat er iets meer te vertellen 
is over het warmtenet in Molenvliet. Jan zal het zelf voorbereiden.

De nieuwe wijkwethouder Roy Luca stelt zichzelf voor. Hij is ook wijkwethouder van Mo-
lenvliet. Roy heeft de gehele portefeuille van Ad de Regt overgenomen. Roy gaat in de 
wijk met bewoners contact leggen over hoe we het nog mooier en beter kunnen maken. 
Schroom niet om zaken te melden via het meldsysteem dat we in Woerden hebben, maar 
ook gewoon via deze kanalen. 



Roy heeft 3,5 week schaduw gelopen met het College van B&W om te kijken of hij voor 
het College van toegevoegde waarde was. Dat zat goed en voelde voor Roy ook goed, 
dus kon er snel doorgepakt worden. 

Secretaris Wijkplatform:
Carol gaat verhuizen naar Oudelandseweg. Dit betekent dat hij uit het Schilderskwartier 
vertrekt. Begin van de zomer wil hij zijn werkzaamheden overdragen aan een mogelijke 
opvolger. De gemeente zegt dat dit het best functionerende wijkplatform is. Carol heeft er 
alles aan gedaan om dat beeld met zijn scherpe e-mails te verstoren. Dat we het best 
functionerende wijkplatform zijn heeft vooral te maken met de betrokkenheid van de bewo-
ners van het Schilderskwartier. Carol is bijna10 jaar lang secretaris geweest en is dank-
baar, dat hij het heeft mogen doen. 
Theo: we zitten op korte termijn dus zonder secretaris. Hij maakt zich daar wel zorgen 
over, want Carol deed veel werk, er liggen veel taken op zijn bord en dat is niet zomaar 
even over te nemen door iemand anders. We moeten goed binnen de wijk rondbazuinen 
dat we een nieuwe secretaris nodig hebben. Er moeten zich mensen aandienen die enige 
vrijwilligerswerk voor het wijkplatform willen doen. Het wordt waarschijnlijk lang zoeken.
Wellicht de vacature melden op Woerden Wijzer. Er moet ook een advertentie in wijkkrant 
en op de website komen.
Als je tips hebt, laat dat weten. Als je een geschikt persoon in je hoofd hebt, geef dat even 
door en dan kunnen we kijken of iemand hem/haar kan benaderen.
Tip van Jolanda (politie): ga ook een filmpje maken. Je bereikt daarmee een groot publiek. 
Ze wil met alle liefde meehelpen. 

Aandacht vragen voor de houtstookcampagne van de gemeente Woerden:

Theo laat flyers zien: “Last van het vuurtje vakje buurtje” en “Denk bij je vuurtje ook even 
aan je buurtje”.
De gemeente Woerden heeft een uitgebreide campagne gemaakt op het gebied van hout-
stook. In deze wijk worden veel houtkachels gestookt. Je kunt het ’s avonds goed ruiken. 
Dhr. Van Schaik van ’s Gravensloot heeft daar werk van gemaakt, want hij heeft er soms 
behoorlijk last van. Hij heeft ongeveer anderhalf jaar geleden ingesproken binnen de ge-
meente over deze problematiek en naar aanleiding daarvan is deze campagne gestart.
Mensen moeten goed kijken of het weer het toelaat om hout te stoken. Het staat ook re-
gelmatig in de Woerdense Courant. Je moet altijd rekening houden met je mede wijkbewo-
ners.

Mail van Sven Pluimers: 
Sven maakt zich druk over de speeltuinbende. Er zijn mensen die alles goed kunnen qua 
mobiliteit en mensen die daar wat minder goed in zijn. Hij wil graag dat die zoveel mogelijk
hetzelfde behandeld worden. Hij voert nu actie om mensen op te roepen voor speeltuin-
bendeleden. Hij wil bij de speeltuinen in de gemeente Woerden enthousiaste ouders/kin-
deren hebben die daar zorg voor willen hebben en dat er voor iedereen een plek is. Dus 
als je als kind niet zo goed ter been bent of niet zo goed uit je woorden kunt komen, je 
toch kunt meespelen.

Inger van Dijk heeft verschillende mededelingen aan Theo gestuurd. Onderstaand haar 
teksten:

Op 2 maart organiseren maatschappelijke stagiaires een high tea voor mensen die het no-
dig hebben. Op uitnodiging mogen zij van harte aanschuiven. Daarvoor zoeken wij spon-
sors. Als het wijkplatform hier ook iets aan bij kan dragen zou dat heel mooi zijn.



Wij gaan de ramen van het buurthuis zemen op vrijdag 15 maart en we maken er een ge-
zellige middag van met zijn allen! Tussen de middag genieten we van een lunch die ver-
zorgd wordt door de cliënten van Philadelphia.

We gaan in buurthuis De Plint 1 ruimte opknappen met NLdoet. Hiervoor zijn we op zoek 
naar 4 vrijwilligers die de ruimte willen opruimen, schoonmaken en schilderen in een dag-
je. Als je komt helpen ben je van harte uitgenodigd voor de lunch die we gezamenlijk nutti-
gen met de mensen die de ramen gaan zemen. De lunch wordt verzorgd door de dagbe-
steding van Philadelphia.

Wat aan nieuwe initiatieven in de Plint; elke 6 weken een Afrikaans eetcafé (ivm de rama-
dan is er in maart geen eetcafé en we zijn bezig met een iftar tijdens de maandelijkse 
vrouwenavond). Hou de website van de Plint in de gaten 

Verder ben ik bezig met een initiatief van een Surinaamse mevrouw, er wordt zeer binnen-
kort een activiteit georganiseerd waarover later meer.

En we lopen mee met de 24 uur van Woerden als gro-up buurtwerk, initiatieven die aan 
willen sluiten morgen mee lopen als zij dat willen. Je kunt ook zelf een team starten.

Mia: doen we ook aan de opschoondag mee? Ze vindt dat de wijk er erg smerig uitziet wat
papier en rotzooi betreft. 
Theo merkt op dat op 23 maart de opschoondag plaatsvindt. Hij verwacht dat de Kruiskerk
het initiatief daartoe neemt en dan kunnen wij aanhaken.
Jaap: elke dag zijn er mensen diende troep opruimen.
Misschien kunnen we in de wijkkrant wat aandacht aan het vuil besteden, want iedere 
wijkbewoner heeft daar een eigen verantwoordelijkheid in.

4. Van en voor de wijkagent
Jolanda: 
Er zijn geen schokkende dingen te melden, maar wel heeft afgelopen week iemand fiet-
sen/accu’s gestolen. Vandaag zijn de camerabeelden binnen. Ook is er iemand aangehou-
den voor fietsendiefstal. Mogelijk is hij ook hieraan te linken.
Het valt op dat mensen de politie beter weten te vinden. Blijf dat gewoon doen. Soms kan 
iets kleins toch voor de politie iets groots zijn of juist het ontbrekende puzzelstukje.
De burgemeester zei dat de wijk extra aandacht verdient. Kan de politie daar ook iets in 
betekenen in de vorm van een spreekuur? Dat gaat niet structureel lukken, maar woens-
dag 6 maart van 10.30-12.00 u zijn Jolanda en Stefan aanwezig in de Plint. Er komen nog
meer data in de komende maanden. 
Afgelopen weken zijn flyers opgehangen bij meerdere appartementencomplexen. Het gaat
om kennen en gekend worden. 
Komende week begint de voorjaarsvakantie. Wees daar scherp op. Zorg ervoor dat het 
lijkt alsof je thuis bent. Als je ongure types ziet, waar je een onderbuikgevoel bij hebt, bel 
dan de politie.

Mia: de laatste drie weken zijn er verschillende grote flessen lachgas gevonden op de par-
keerplaats bij het winkelcentrum. Er zijn foto’s van gemaakt. Misschien ligt nog eentje bij 
het SVH-gebouw. Er zijn 4 meldingen in de afgelopen 2 weken geweest van flessen op de 
parkeerplaats bij de Veste.
Bij de politie liggen deze flessen in een speciale opbergruimte. 



Mocht je mensen zien die daadwerkelijk lachgas gebruiken, meld het dan.

Mia: op de muur bij de markthal (Jan Kriegestraat) is graffiti aangetroffen. Zie je iemand 
verf spuiten, dan alsjeblieft melden.

Co: is er een toename van het aantal inbraken in de wijk? Op de Rembrandtlaan is er pas-
geleden ingebroken en er was een poging tot inbraak. 
Jolanda: er is geen toename, dus er kan geen collega bijkomen. Je bent soms afhankelijk 
van sporen of camerabeelden. 

John Bijleveld: heeft zelf vorige week zaterdag politie gebeld. Op de hoofdweg bij Zeg-
veld reed een slingerende fietser op de weg. Hij ging naar rechts, maar op het moment dat
John met zijn scooter erlangs reed, kwam de fietser ineens naar links en reed hem omver, 
de graskant in. John is er goed vanaf gekomen, zijn vrouw is er ernstiger aan toe. De fiet-
ser bleef niet staan en reed gewoon weg. John heeft aan de politie zijn verhaal kunnen uit-
leggen. 

Anderhalve maand geleden heeft er een fraudezaak in de flat plaatsgevonden. Iemand 
deed zich voor als medewerker van de bank. Het onderzoek loopt nog, er zijn camerabeel-
den van. Advies: wees er scherp op.

5. Themabijeenkomst: “Omzien naar elkaar”
Enige tijd terug is aangegeven dat hier een themabijeenkomst over zou komen. In deze 
wijk zal er wel eenzaamheid, armoede spelen, met name onder de oudere mensen. Goed 
dat we gaan kijken wat we daarin kunnen betekenen. Jolanda, Carol en Theo hebben ac-
tie ondernomen en zijn een paar keer wezen praten met gemeente Woerden.
Inmiddels is Inger van Dijk er ook bij betrokken. Sinds vandaag is er een datumprikker uit-
gegaan, waarin eerst met kleine club .
Ilse, Joost, Lennart Snaak, Inger en Theo gaan op korte termijn bij elkaar komen. Met 
name goed nadenken over wat er allemaal al georganiseerd is, wat er door verschillende 
instanties gedaan wordt. Wat ontbreekt er nog, wat zouden we specifiek voor deze wijk 
nog moeten doen en wie gaat dat dan doen. Een thema-avond, of -middag kan gefacili-
teerd worden. Eerst wordt het in klein comité voorbereid. Daarna zien wat er uitkomt. Wel-
licht kan er tijdens een volgende vergadering wat over gezegd worden.

Jelle: de Raad van Kerken is ook bezig met een onderzoek naar eenzaamheid. Theo: als 
er iets is wat we kunnen meenemen, stuur het dan toe.
Mia: is er enig zicht op waar eenzame ouderen wonen? Nee, dat is privacygevoelig.
Roy: volgens de AVG mag het niet. Als je een flyer in flathal ophangt met de mededeling 
dat er bijvoorbeeld op woensdagochtend een bijeenkomst is, dan krijg je vrij snel mensen 
over de drempel. Voor sommigen is het een drempel om die stap te maken. Zo’n groep 
kan dan snel groeien.
Theo: dit punt komt in het voorbereidend groepje aan de orde. We moeten niet op de stoel
van de professional gaan zitten. In het voorbereidend groepje schuiven de professionals 
aan en die hebben aardig zicht op hoe de wijk eruit ziet en waar de problematiek zit. Er 
wordt natuurlijk heel veel naar elkaar omgezien. 

PAUZE

6. Ontwikkeling Woonvisie Woerden
Alle wijk- en dorpsplatforms werden door de gemeente Woerden uitgenodigd om een  digi-
tale aftrap te hebben over het onderwerp woonvisie. Theo heeft hieraan deelgenomen.



Gemeente Woerden wil een woonvisie ontwikkelen: hoe gaan we op de langere termijn 
met de bouw in Woerden om. Rein Kroon (ambtenaar) is daarmee belast. Hij heeft een 
adviesbureau ingeschakeld: Stec Groep. Directeur Esther heeft verteld wat ze gaan doen.
Het is de bedoeling om een visie te ontwikkelen over wonen, zorg en welzijn. Deze moet in
het najaar van 2024 door gemeenteraad worden vastgesteld. Komende maanden wordt 
eraan gewerkt door Stec Groep. Daarna komt het in de gemeenteraad.
Wat willen we bereiken in Woerden en de dorpen er omheen (Kamerik, Harmelen, Zeg-
veld) ? Hoe houd je de dorpen leefbaar ? Alle voorzieningen raken steeds meer op, scho-
len moeten sluiten omdat er te weinig leerlingen zijn, winkels gaan dicht etc. Voor de jon-
geren zijn er geen plekken om te wonen op de plek waar ze geboren zijn.
Dit was nog maar de aftrap. De visie moet nog helemaal ontwikkeld worden, ze zijn met 
het voorwerk bezig om in kaart te brengen wat er zoal is in Woerden. Wat voor woningen 
staan er, welke typeringen, waar zitten de knelpunten. Men wil per dorp en voor de stad 
Woerden een soort inloopbijeenkomst organiseren op maandag 4 maart van 20.00-22.00 
u in de raadszaal van het gemeentehuis. Voor de dorpen komt een andere datum.
Er komt tussendoor nog een uitnodiging voor de voorzitters van de wijkplatforms. 
Uiteindelijk komt er een definitieve versie: de strategische richtinggevende visie op wonen 
met aandacht voor relevante thema’s als zorg, duurzaamheid, vitaliteit etc.
De visie bestaat uit 2 delen. Deel A is: ambitie en strategie, deel B is: uitvoeringsprogram-
ma. Iedereen wordt van harte uitgenodigd om erbij aanwezig te zijn.

7. Resultaat prijsvraag Banner Tournoysveld
Er zijn 2 reacties binnengekomen. Een was van Nasir, maar daar stonden gezichten van 
kinderen op. Theo heeft een mail gestuurd met de mededeling dat dat ivm de AVG niet 
kan. Vervolgens is er geen reactie teruggekomen.
De tweede inzending van Chris van Vroonhoven luidt: “Domweg gelukkig hier, in ons 
Schilderskwartier”. 
De meerderheid van de aanwezigen is het ermee eens. 
Theo zal aan Saar Spanjaard (van Cazas) vragen hoe en wanneer dit gerealiseerd kan 
worden.

8. Rondvraag
Roy complimenteert de vergadering. Hij vindt het heel gezellig, maar ook erg goed.

John: complimenteert Cazas. Hij had schimmel in badkamer en heeft er foto’s van opge-
stuurd. Iemand heeft alles opgeschreven en er werk van gemaakt. Ook het dubbel glas 
komt in orde.

Jelle: de Fixbrigade is ook bezig. Als je op een andere manier problemen hebt met je wo-
ning, ga dan naar de Duurzaamheidswinkel in de Voorstraat.

9. Sluiting
Om 21.35 u sluit Theo de vergadering.

De eerstvolgende vergadering is:

Woensdag 17 april 2024 in buurtcentrum De Plint, om 20:00 uur


